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در کمیسیون صنایع و انرژی اتاق تبریز به امضا رسید؛

تفاهمنامه همکاری مشترک در زمینه توسعه خوشههای صنعتی

تفاهمنامه همکاری مشترک بین کمیسیون صنایع و انرژی اتاق بازرگانی تبریز و شرکت شهرکهای صنعتی استان در

زمینه توسعه خوشههای صنعتی با حضور سهراب فیضزاده؛ مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی استان

آذربایجانشرقی در اتاق تبریز برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، یونس اکبرپور پایدار؛ رئیس کمیسیون صنایع و انرژی اتاق بازرگانی تبریز در ابتدای این نشست با اشاره به اهمیت امضای این

تفاهم&lrm; نامه، هدف اصلی از این اقدام را ایجاد وحدیت رویه و هم گرایی بیشتر بین اتاق تبریز و شهرک های صنعتی در پیشبرد اهداف عنوان کرد.

وی تشكيل هسته هاي مشاوره جهت بررسي، تحليل و ارائه راه حل براي مسائل حوزه صنعت، معدن و تجارت با محوريت صنايع كوچك و متوسط، همكاري در نيازسنجي، برنامه

ريزي، اجراي كارگاه ها و دوره هاي آموزشي كاربردي در جهت توانمندسازي نيروي انساني با استفاده از ظرفيت ها، امكانات و توانمندي هاي مشترك و برگزاري همايش ها و

نشست هاي علمي مشترک را از جمله موارد پیش بینی شده برای همکاری مشترک عنوان کرد.

پایدار یکی از روش های پیشرفت را توسعه خوشه های صنعتی عنوان کرد و افزود: با دقت در سیر پیشرفت کشورهای توسعه یافته، می توان نقش پر رنگ خوشه ها را مشاهده

کرد، ما نیز باید این مسیر را طی کنیم و با هم افزایی بیشتر از انجام کارهای متفرقه خودداری کنیم.

رئیس کمیسیون صنایع و انرژی اتاق تبریز با تاکید بر پتانسیل بالای اتاق تبریز و شرکت شهرک های صنعتی، بر لزوم مشارکت این دو بخش در راستای تحقق اهداف مشترک از

جمله در زمینه حضور در نمایشگاه ها، بازاریابی و توسعه کسب و کارها و برگزاری جلسات مشترک تاکید کرد.

جعفر محرم پور؛ دبیر اتاق بازرگانی تبریز در این نشست بر لزوم اجرای طرح توسعه خوشه های صنعتی در استان تاکید کرد.

وی پیش&lrm;شرط اصلی تمامی پروژه ها را در ابتدای امر، حساس سازی و اعتمادآفرینی عنوان کرد و افزود: با بهره گیری از این دو مورد می توان به پیاده سازی پروژه ها

پرداخت.

سهراب فیض زاده؛ مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان نیز در این نشست با بیان اینکه مدل های متعددی برای کسب و کار وجود دارد، گفت: ایجاد شهرکهای صنعتی

یکی از این مدل ها است که در کشور ما نیز پیاده شده است و هدف از آن فراهم سازی زیرساخت ها در یک فضای مشترک برای تسهیل فرایند تولید است.

وی با بیان اینکه تامین برق صنایع به صورت پراکنده، کار دشواری است، یکی از مزایای شهرک های صنعتی را امکان ارائه خدمات بهتر به صنایع عنوان کرد.

فیض زاده شرکت در نمایشگاه ها، توسعه فنون بازار و شناسایی نیازهای فناورانه واحدها را از جمله بسترهای مناسب برای فعالیت مشترک با اتاق تبریز دانست.

وی از وجود 41 خوشه کسب و کار در استان خبر داد و افزود: با استفاده از قابلیت خوشه ها می توان نظرات مختلف را تجمیع کرده و پیشنهادات سازنده در راستای توسعه

فعالیت ها ارائه داد.

فیض زاده از اعلام آمادگی برای برگزاری دوره های آموزشی مختلف با مشارکت اتاق به ویژه در رابطه با هوش مصنوعی و تاثیر آن در کسب و کارها خبر داد.

گفتنی است، در این جلسه به طرح مشکلات خوشه های صنعتی استان پرداخته شد و در این راستا مقرر شد، کمیسیون صنایع اتاق تبریز حمایت ها و پیگیری های لازم در زمینه

برگزاری نمایشگاه ها، دوره های آموزشی و مشاوره ای توسعه کسب وکار و همچنین تشکیل جلسات مشترک با دیگر کمیسیون ها را به منظور رفع مشکلات خوشه ها انجام دهد.

همچنین در پایان جلسه از آقای سلیمی, پدر علم صنعت متالورژی استان آذربایجان شرقی و استاد علم و طراحی خوشه های صنعتی، از طرف اتاق بازرگانی تبریز قدردانی به عمل

آمد.
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